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Írásbeli kérdés
Dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok feltenni

Dr. Matolcsy György
nemzetgazdasági miniszter úrnak

„Lesz-e érdemi megoldása a kormánynak a bajba került devizahitelese k
problémáinak megoldására? ”

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól, azért t őle, mert e tárgykörben a

Kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Úr !

Minden jel arra mutat, hogy az ócsai lakásépítési program csak kevesek szimpátiáját

nyerte el . A kormányzat jelen pillanatban nagyjából 20 milliárd Ft-ot kíván elkölteni a

most bejelentett Eszközkezelőre az elkövetkezendő három évben. Ezzel az összeggel

kb. 150 ezer bajba jutott lakhatási problémáját kellene megoldani, amely már mos t

látható, hogy teljesen képtelenség .

A 20 milliárdból ötezer ügyfél problémáját tudnák megoldani .

Mikor várható végre a hathatós segítség? Hogyan kívánják megoldani a bajba jutottak

problémáját ?

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2011 . október 11 .
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